

Referat styremøte 11.5.2015

Møtedeltagere:

Oda Emilie Nilseng Danielsen	Leder	Tilstede
Fredrik Winther Thorsen	Nestleder	Tilstede
Anders Pjaaka	Økonomiansvarlig	Tilstede
Tobias Martinsen	Sponsoransvarlig	Tilstede
Anne Line Hexeberg	Materialansvarlig	Ikke tilstede
Karen Sofie Bjerkeseth	Infoansvarlig	Ikke tilstede
Jon-André Bruberg	Vara	Referent

Saker:

1. Sak: Godkjenne referat.
-Referat er godkjent uten innvendinger
2. Sak: Gamle saker
-Det har oppstått en misforståelse med Stine D. E., hun har skrevet under en kontrakt hvor det står hun får 2 950,- og ikke 1 500,- . Mellomlegget må betales.

-Da det har oppstått et uventet fall i forventede inntekter blir Tobias hengerlapp diskutert. For øyeblikket ser det ut til at likviditeten gjør at hengerlappen må utsettes. Stine D.E må derfor spørres om hun kan kjøre begge veier til SM

-Økonomiansvarlig har fått innbetalt alt for SM

-Om vi får støtte av NSI til breddeutvikling og hvor mye det eventuelt blir, avgjøres i dag.

-Båtavgifter har startet å komme inn, det må lages en liste over hvem som har betalt

-17. mai-frokost. Fra styret møter Anders, Jon-Andre, Karen S., Tobias og Oda kommer fra styret. Oppmøte i Elvegata klokka 12:00 for de som vil gå i Borgertoget.

-Åtteren må sendes til Italia og repareres. Dette blir sannsynligvis dyrt, kan dette kanskje dekkes av forsikring?

-Innkjøp av åtter skjer ikke på grunn av manglende likviditet.

-Innkjøp av båter fra Ringsaker skjer ikke. Oda kontakter Haakon som tar dette videre til Ringsaker. Styret ønsker fortsatt at Haakon Hagen undersøker muligheten for kjøp av henger

-Faktura er sendt til Energy Games. 10 000,- er forventet inn på konto i løpet av 14 dager.

3. Sak: Gjennomføring av styremøter

-Ettersom flere er borte fra styremøter må vi finne regler for når styret kan ta avgjørelser. Dette bør kanskje også legges inn i vedtektene, men dette kan ikke bli gjort før generalforsamling. Da det ikke ligger noen instruksjoner fra generalforsamlingen om hvordan styret skal fungere, blir dette tolket som en fullmakt til styret om å bestemme dette selv. Styret bestemmer derfor at 2/3 av medlemmene i styret må være tilstede før avgjørelser kan tas.

-Når det kommer til stemmerett så har vara stemmerett hvis vara er på møte som vara for et annet styremedlem med stemmerett. Er styret fulltallig mister vara stemmeretten. Ved avstemminger som ender likt, vil leders stemme telle som en dobbeltstemme.

-Hvert styremedlem har selv ansvar for å sette seg inn i saker som blir tatt opp på møter man ikke er tilstede på.

4. Sak: Bytte av båt med Christiania

-Christiania ønsker å bytte vår Filippi 4-/4x med en Wintech 4- og Wintech(?) 2x. Vi må finne ut hvilken 4- det er, om det er jentebåten eller ikke. Er det jentebåten er denne veldig god, samtidig som det kanskje er på tide at jentene i NTNUI får en båt som er tilpasset seg. Fredrik skal få mail om dette fra materialansvarlig i CR.

5. Sak: Rigging av Tranen

å -Noen med peiling på rigging må se på Tranen og hvordan den er rigget. Fredrik sa seg villig til se litt på det, samtidig som han kan kontakte materialansvarlig for å fikse eventuelle mangler.

6. Sak: Erfaringskriv SM

-Vi har ikke fått noe tilbakemeldinger fra båtene, men det kan være at infoansvarlig ikke har spurt om å få dette enda da inforansvarlig er på ferie.

Anders melder allerede nå at det kanskje vil være lurt å arrangere SM over to dager? Dette må sendes til regattastyret i Bergen

7. Sak: Regler for bruk av Ormen Lange

-Før SM-oppkjøringer (eller en gang i året) må alle A/B/C-roere være med på et kurs hvor man går gjennom hvordan man skal behandle materiell og regler for roing på Nidelven og Jonsvatnet.

8. Sak: Regler for bruk av Tranen

-For å få ro Tranen må C-roere ha rodd én tur med en A/B-roer. Deretter må rene kombinasjoner av C-roere spørre om tillatelse fra rosjeff om å få gå ut i Tranen. Har tillatelse blitt gitt til en kombinasjon en gang, så må man ikke søke om tillatelse neste gang.

9. Sak: Regler for bruk av båter

-Når man ror Ormen Stutte, Tranen eller Ormen må man oppgi alle navnene på de som ror, dette må gjøres så styret har kontroll på at alle som ror har betalt båtlisens.

10. Sak: Sweco kansellerer sponsoravtalen.

-Sponsoravtalen med Sweco blir ikke videreført og ro-gruppa mangler derfor 90 000,-. Dette gjør at vi er nødt til å finne alternativer til finansiering.

Alternativer for finansiering er derfor:

- Å finne ny sponsor,
- Søke penger fra stiftelser/legater
- Utføre dugnadsarbeid for andre grupper.

For å gjøres oss attraktive er det viktig å vise bedriftene hvilket produkt vi selger. Sven Ole har lagd en plakat om dette tidligere som det kan være nyttig å se på. Ting som gjør oss attraktive er at vi viser oss frem i det akademiske miljøet på NTNU og i Trondheim generelt. For å profilere en sponsor i disse situasjonene vil vi for eksempel kunne vi arrangere en event i semesteret som bærer bedriftens navn.

Man kan prøve å selge «turer» og lignende til bedrifter/stiftelser. Type spons turen vår til EM mot reklame for båten. Det vil kanskje være enklere å selge mindre arrangementer da disse krever mindre penger enn en hovedsponsoravtale.

Det bør også bli lagd enkelte promobilder til potensielle sponsorer.

11. Sak: Støtte til Universiade

-Ettersom rogruppa ikke lenger får støtte fra Sweco utgår all støtte til Universiaden. Hvis situasjonen løser seg så vil dette diskuteres på nytt.

De eventuelle Toppidrettsmidlene må søkes om så raskt så mulig. Denne potten ser ut til å være større en tidligere antatt, så mye innsats bør legges inn i søknader om Toppidrettsmidler.

Det er mulig at Universiade-prosjektet kan søke om Toppidrettsmidler på egenhånd, Tobias undersøker dette med NSI.

12. Sak: Universiade

-Påmelde til Parmigiani Awards.
Tobias tar dette videre.

13. Sak: Neste møte

-Neste møte blir onsdag 20. kl 19:00

14. Sak: Eventuelt.